
Nr OR-BR.0002.5.2024 

PROTOKÓŁ Nr V/2024 

 

z piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 17 października 2024 r. w godzinach 15,14 – 17,20 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

1. Nr 33/V/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

 

2. Nr 34/V/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

3. Nr 35/V/2024 w nabycia nieruchomości w Rzeniszowie 

 

4. Nr 36/V/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w Koziegłowach. 

 

5. Nr 37/V/2024 w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy w Gniazdowie. 

 

6. Nr 38/V/2024 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

7. Nr 39/V/2024 w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów. 

 

8. Nr 40/V/2024 w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pińczyce. 

 

9. Nr 41/V/2024 w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 

 

10. Nr 42/V/2024 w sprawie w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym 

Żłobku w Koziegłowach. 

 

11. Nr 43/V/2024 w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją                                

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt                         

i innych ustaw powiązanych tematycznie. 

 

Podjęte chwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 11 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 
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Protokolant: Urszula Dyja. 

 

Radnych obecnych na sesji 14. Radny nieobecny Pan Przemysław Zenderowski. 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-     Burmistrz Gminy i Miasta   Pan Jacek Ślęczka 

- Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska   

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Agata Feret 

- Radca prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 

 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłat                                

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Rzeniszowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Koziegłowach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Gniazdowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pińczyce. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym 

Żłobku w Koziegłowach. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją                                

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt 

i innych ustaw powiązanych tematycznie. 
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17. Przedstawienie informacji w sprawie oświadczeń majątkowych (zgodnie z art. 24 h 

ustawy o samorządzie gminnym). 

18. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

19. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

20. Interpelacje i zapytania Radnych.   

21.  Wolne wnioski i informacje. 

22.  Zakończenie obrad 5 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

 

  Ad. pkt 1  

  Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Radnych, Pana Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, kierowników i pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów, Panie 

Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnicy oraz wszystkich zebranych. Powitała 

Państwa Sołtysów, którzy po wyborach soleckich na Sesji są po raz pierwszy. Myśli,                                     

że współpraca będzie układał się wzorowo, jak do tej pory i życzyła jak najlepszych wyników   

w pracy oraz jak najlepszej współpracy. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych, by zalogowali się w systemie głosowań,                             

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 14 Radnych . Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 13,14 do protokołu. 

 

    Ad. pkt 2   

 Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała wyłączenie z porządku obrad dzisiejszej sesji 

punktu 7 porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty. Projekt uchwały będzie procedowany na kolejnej sesji Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy, po przeprowadzeniu konsultacji. Rozmawiano o tym na wspólnym posiedzeniu                 

we wtorek 15.10.br. 

Zapytała czy Radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku obrad sesji. Radni nie zgłaszali 

innych wniosków, wobec czego przystąpiono do głosowana nad wycofaniem z porządku obrad 

sesji dotychczasowego punktu 7. 

Porządek obrad z zaproponowaną zmianą został przyjęty 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

Raport z głosowania nad porządkiem obrad stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały wycofany z porządku obrad stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
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Uchwalony porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Rzeniszowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Koziegłowach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Gniazdowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pińczyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym 

Żłobku w Koziegłowach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją                                

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt 

i innych ustaw powiązanych tematycznie. 

16. Przedstawienie informacji w sprawie oświadczeń majątkowych (zgodnie z art. 24 h 

ustawy o samorządzie gminnym). 

17. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

18. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

19. Interpelacje i zapytania Radnych.   

20.  Wolne wnioski i informacje. 

21.  Zakończenie obrad 5 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

 

      Ad. pkt 3 

 

             Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  
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Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 8 sierpnia 2024 roku został przyjęty                     

14 głosami „za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

            Ad. pkt 4 
 

            Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

 

1. Pan Marcin Będkowski 

2. Pani Grażyna Sitek 

3. Pan Andrzej Szóstak 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

          Ad. pkt 5 

 

        Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                           

i Miasta Koziegłowy na 2024 rok (załącznik nr 18 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 33/V/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 rok  

została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym ( „przeciw” głosował Radny  Pan 

Bartłomiej Grzybek). 

 

        Ad. pkt 6 

 

        Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (załącznik nr 19 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 34/V/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została przyjęta 

13 głosami „za”, przy 1 głosie przeciwnym („przeciw” głosował Radny Pan Bartłomiej 

Grzybek). 

 

        Ad. pkt 7 

 

        Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości                            

w Rzeniszowie (załącznik nr 20 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 35/V/2024 w sprawie nabycia nieruchomości w Rzeniszowie została przyjęta 14 

głosami „za” (jednogłośnie). 
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         Ad. pkt 8 

 

         Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                           

w Koziegłowach (załącznik nr 21 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 36/V/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w Koziegłowach została przyjęta 14 

głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 9 

 

         Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                           

w Gniazdowie (załącznik nr 22 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że wystąpiły problemy techniczne w systemie do głosowania, Pani 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała Nr 37/V/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy w Gniazdowie została przyjęta                          

14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 10 

 

         Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych (załącznik nr 23 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 38/V/2024 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została przyjęta                          

14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 11 

 

         Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                              

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla wybranych obszarów (załącznik nr 24 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 39/V/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla wybranych obszarów została 

przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 
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         Ad. pkt 12 

 

          Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                                     

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Pińczyce (załącznik nr 25                    

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 40 /V/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Pińczyce została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 13 

 

          Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                              

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Rzeniszów (załącznik nr 26                 

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 41 /V/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów została przyjęta 9 głosami „za”, przy 2 głosach 

przeciwnych ( „przeciw” głosowali Radni: Pan Bartłomiej Grzybek, Pani Grażyna Sitek) oraz 

przy 3 wstrzymujących się głosach ( od głosu wstrzymali się Radni: Pan Andrzej Chojnowski, 

Pan Artur Kciuk, Pan Rafał Zenderowski). 

 

         Ad. pkt 14 

 

         Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Koziegłowach (załącznik nr 27 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 42 /V/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym 

Żłobku w Koziegłowach została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 15 

 

         Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji 

ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie (załącznik nr 28                             

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 
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Uchwała Nr 43 /V/2024 w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją                

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt                              

i innych ustaw powiązanych tematycznie została przyjęta 10 głosami, przy 4 wstrzymujących się 

głowach (od głosu wstrzymali się Radni: Pan Andrzej Chojnowski, Pan Bartłomiej Grzybek, Pan 

Artur Kciuk, Pan Rafał Zenderowski). 

 

         Ad. pkt 16 

 

     Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk odczytała 

informacje dotyczące oświadczeń majątkowych: 

1) informacja Wojewody Śląskiego dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych przez 

Przewodniczącą Rady i Burmistrza za 2023 oraz na rozpoczęcie kadencji (załącznik                    

nr 29 do protokołu). W złożonych oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości; 

2) informacja Przewodniczącej Rady dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych przez 

Radnych Rady Gminy i Miasta Koziegłowy na rozpoczęcie kadencji oraz za 2023 rok                      

(załącznik nr 30 do protokołu). W złożonych oświadczeniach nie stwierdzono 

nieprawidłowości. 

             Burmistrz Pan Jacek Ślęczka przedstawił informację dotyczącą oświadczeń 

majątkowych złożonych Sekretarza GiM, Skarbnika GiM, kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza                               

(załącznik nr 31 do protokołu). W oświadczeniach nie stwierdzono braków natury formalnej. 

 

         Ad. pkt 17 

 

    Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

     Na wstępie Pan Burmistrz w imieniu samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy, Pana 

Sekretarza, Pani Skarbnik, kierowników jednostek organizacyjnych oraz pracowników Urzędu 

Gminy i Miasta Koziegłowy powitał nowych, w pełni ukonstytuowanych Państwa Sołtysów 

obecnej kadencji. Abyśmy poznali nowe osoby, które będą z nami pracowały w tej kadencji oraz 

wzajemnie dotychczasowi sołtysi przedstawią się nam i nowym sołtysom. Już na poprzedniej 

sesji mieliśmy przyjemność przedstawić dwóch nowych przedstawicieli organów jednostek 

pomocniczych, tj. dzielnicy Rosochacz, gdzie na Przewodniczącą Zarządu Dzielnicy została 

wybrana Pani Ewelina Hawro, oraz miejscowość Gniazdów, gdzie sołtysem została wybrana 

Pani Mariola Jagusiak. Od tego czasu odbyły się wybory w pozostałych sołectwach, z których 

powitał Państwa Sołtysów: 

• Krusin Pani Barbara Sojka 

• Pińczyce Pan Krzysztof Dąbek  

• Stara Huta I Pan Karol Góra 

• Siedlec Duży Pani Beata Janicka 

• Stara Huta II Pan Sebastian Grabowski 
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• Lgota Nadwarcie Pan Krzysztof Rychlik 

• Koziegłówki Pan Kamil Piotrowski 

W imieniu samorządu Gminy i Miasta zaprosił Państwa Sołtysów do szeroko pojętej współpracy 

w realizacji zadań własnych, w otoczeniu sołectw, dzielnic, tematów i problemów, którymi 

będziemy się zajmowali. Ma nadzieję, że wyzwania, które są przed nami będą przekładały się      

na wzajemne oczekiwania, sukcesy i na realizację tych zadań, które w podczas wyborów                           

w   sołectwach mieszkańcy zgłaszali. 

Powitał następnie Państwa Sołtysów, którzy zostali wybrani na kolejną kadencję: 

• Winowno Pan Tadeusz Tomczyk 

• Gliniana Góra Pani Małgorzata Frączek 

• Mzyki Pani Bożena Konopka 

• Koziegłowy Pani Elżbieta Golus 

• Cynków Pani Zofia Wielgus 

• Mysłów Pan Marcin Kwoka 

• Zabijak Pani Ewa Torbus 

• Markowice Pan Marek Gruszka 

• Wojsławice Pani Dagmara Radosz 

• Miłość Pan Artur Gołata 

• Oczko Pan Alfred Szczepanek 

• Rzeniszów Pani Agnieszka Ziora 

• Nowa Kuźnica Pani Katarzyna Duda – Palka 

• Lgota Mokrzesz Pan Mariusz Janoszka 

• Pustkowie Lgockie Pani Krystyna Piedo 

• Osiek Pani Daria Paterak 

• Koclin Pani Anna Szmal 

• Postęp Pan Stanisław Oleksiak 

• Lgota Górna Pan Grzegorz Pietrzyk 

Zakończył się okres wyborów sołtysów, rad soleckich i ma nadzieję, że wraz Radnymi z tych 

miejscowości, które reprezentują samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy, będziemy dokonywali 

realizacji zadań w celu zaspokojenia potrzeb naszej wspólnoty samorządowej. Wyraził nadzieję, 

że zarówno małe jak i duże sukcesy będą realizowane dzięki dobrej i mądrej współpracy                           

i realizacji tychże zadań. 

 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie 

międzysesyjnym obejmującą: 

− odbywały się zebrania sołeckie w wymienionych miejscowościach, podziękował Radnej 

Powiatowej Pani Agacie Feret za uczestniczenie w tych zebraniach; 

− tego lata było wiele spotkań, gdzie mieliśmy również możliwość spotkania się w tej 

konfiguracji działań rad sołeckich i sołtysów, i za te wszystkie spotkania integrujące 

poszczególne miejscowości wszystkim organizatorom złożył podziękowania, bo one też 

wyzwalały aktywność oddolną. Dzięki Państwa wnioskom i staraniom te działania mieliśmy 

możliwość wspólnie realizować i współfinansować, ale co najważniejsze, to integrować 

społeczeństwo; 
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− zadania bieżące w zakresie regulacji dróg na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy – 

Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami Pani Justyna Błońska-Ćwik na bieżąco stara się, 

aby porządkować zasób mienia komunalnego, ale i również porządkować własność dróg 

gminnych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Podziękował mieszkańcom,                                   

a w szczególności zwrócił się do mieszkańców Pustkowia Lgockiego ul. Kwiatowej i rogu 

Szpitalnej, gdzie po dyskusjach wszyscy mieszkańcy, co jest ewenementem, po raz kolejny 

pozytywnie odbieranym przez samorząd Gminy, bo mieszkańcy wyrazili zgodę                              

na poszerzenie tej drogi nie pytając się o własność, szerokość czy długość . Mieszkańcy tam 

mieszkają, tam realizują swoje plany i tam chcą również, aby ta infrastruktura mogła                         

się rozwijać. Zachęca Państwa Sołtysów, Państwa Radnych, a szczególnie odnośnie 

trudnych dróg, a patrzy tutaj na ul. Brzozową dzielnica Rosochacz, bo takich dróg 

szerokości około 3 m. mamy sporo, natomiast przy tych drogach są tereny mieszkaniowe,                

a tereny już zainwestowane w budownictwo mieszkalne potrzebują tychże dróg . Staramy 

się okresowo to robić i również ul. Grabowa w Pińczycach została przedłużona w kierunku 

lasu i też otwierają się strefy, za zgodą tych mieszkańców, do zabudowy mieszkaniowej. 

Jeżeli Państwo Sołtysi i Radni zechcą wspólnie procedować nad zadaniami realizacji 

modernizacji, remontów i inwestycji na drogach gminnych, dobrym przykładem jest 

wspomniane Pustkowie Lgockie, a wcześniej dobrym przykładem była Lgota Mokrzesz-

Lgota Nadwarcie   ul Szkolna; 

− podziękował za podjęcie uchwały dotyczącej stawek za czesne w tworzonym na terenie 

Gminy i Miasta Koziegłowy Żłobku Gminnym. Podziękował komisjom Rady Gminy                         

i Miasta za to, że wizytowały, ale i również aktywnie uczestniczą w procesie otwarcia tego 

obiektu. Jest przekonany, że na początku roku, dzięki przyjętej teraz uchwale o wysokości 

stawek za pobyt dziecka w żłobku oraz odpłatności za wyżywienie będziemy mogli 

rodzicom powiedzieć, że żłobek w okresie finansowania Programu Maluch Plus,                            

ale i również dotąd, dopóki będzie finansowanie Aktywnego Rodzica , ten żłobek nie będzie 

rodziców kosztował żadnej złotówki, będą tylko i wyłącznie ponoszone opłaty                                

za wyżywienie i ewentualnie za ponadstandardowe godziny pobytu dziecka w żłobku. 

Wyliczona stawka jest stawką realną, a rodzic, jeśli tylko aktywnie będzie uczestniczył                     

w procedurze pozyskiwania środków w ramach programu Aktywny Rodzic, nie zapłaci                      

za pobyt dziecka żadnej złotówki. Pozostała część budowanego kompleksu, który będzie 

dopełniał w stu procentach zadania edukacyjne, wychowawcze, ale i również środowiskowe 

i integracyjne, będzie tym centrum, które będzie mogło funkcjonować w niedalekiej 

przyszłości. Myślimy jeszcze o takich centrach, aby powstawały w przyszłości -                                

w Rosochaczu przy ul. Lipowej, również dzięki zmianom w budżecie, będziemy mogli                   

już rozpocząć dokumentację projektową dotyczącą termomodernizacji byłej szkoły                        

w Rosochaczu. Ma nadzieję że Ośrodek w Mysłowie przy Gminnym Programie 

Rewitalizacji, jak i inne obszary również będą w ten montaż, nie tylko finansowy,                         

ale i funkcjonalny i organizacyjny włączone. Jeżeli chodzi o żłobek, widzimy postęp prac                   

i mamy nadzieję, że wszystkie terminy, które są w naszym zasięgu, będą dochowane; 
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− Gmina i Miasto Koziegłowy ze wszystkimi gminami powiatu myszkowskiego pozyskała 

środki na doskonalenie, na studia podyplomowe, ale i również na kursy dla pracowników 

Urzędu w ramach środków zewnętrznych w porozumieniu „Sprawny Urząd”; 

− inwestycje, rady budowy, ale i również interwencja kierowników, pracowników                                  

i inspektorów na naszych drogach – podziękował Pani Grażynie Sitek, Pani Sołtys                              

z Rzeniszowa, ale i również mieszkańcom ul. Długiej z Rzeniszowa oraz z Wojsławic                        

za wyrozumiałość oraz za merytoryczną i konstruktywną współpracę w celu jak najlepszego 

wykonania tejże drogi. Pracownicy Urzędu GiM, Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak, 

Referat Komunalny spełniliśmy to podstawowe oczekiwanie i ten ciąg, ale i również układ 

komunikacyjny, który powstał będzie służył rozwojowi, integracji, ale i również planom 

inwestycyjnym Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− podziękował Kołu Gospodyń Wiejskich „Mysłowianki”, które reprezentowało Gminę                          

i Miasto Koziegłowy na pobycie w Słowacji, gdzie zaprezentowali również swoje 

dokonania i bardzo aktywnie reprezentowali Gminę i Miasto nie tylko w kraju, ale                           

i również za granicą, zdobywając trzecie miejsce w konkursach integracyjnych; 

− awanse zawodowe nauczycieli – okres wakacji, ale i również rozpoczynającego się roku 

szkolnego, to również awanse zawodowe nauczycieli. Na tej sali czterech naszych młodych 

nauczycieli zdobyło awans zawodowy nauczyciela mianowanego, a z Panią Przewodniczącą 

i Panem Sekretarzem podczas inauguracji Dnia Edukacji Narodowej mieli przyjemność 

wręczyć akty mianowania dla tychże Pań; 

− tematy lokalne, które powstają w poszczególnych miejscowościach – ul. Rosochacz Osiedle 

Jurajskie, na granicy Gminy Koziegłowy i Gminy Poraj - wyraził nadzieję, że dzięki dwom 

samorządom i niewielkim środkom finansowym uda nam się zapewnić właściwy dojazd                  

do tego osiedla; 

− trzeci rok rozpoczynamy transport ze Związkiem Powiatowo-Gminnym „Jedźmy Razem”. 

Rozpoczynano to nasze wspólne marzenie o konstrukcji transportu publicznego na terenie 

Gminy i Miasta Koziegłowy, jako Powiat Myszkowski i gminy wchodzące w skład powiatu 

myszkowskiego. Obecnie w tym związku są gminy powiatu zawierciańskiego: gmina 

Siewierz i ma przystąpić gmina Lelów. Związek ten służy zbiorowemu zaspokojeniu 

potrzeb w zakresie transportu. Złożył wyrazy podziękowania Panu Staroście 

Myszkowskiemu, który był inicjatorem powstania tego związku, że udało nam się zdobyć 

dofinansowanie do wozo-kilometra, ale i również rozpoczynać prace nad siatką połączeń 

komunikacji publicznej. Podczas zebrań sołeckich również na ten temat dyskutowano. 

Jesteśmy otwarci jako Gmina, jako Związek Powiatowo-Gminny do wszelkiego rodzaju 

uwag, sugestii i podpowiedzi. Jedyne co chcielibyśmy, to aby nie tylko oczekiwania                     

ze strony organizacyjnego przygotowania transportu, ale i również faktycznego korzystania 

z tego transportu były naszym sukcesem. Są tylko dwie linie na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy, które są liniami rentownymi, ale ma nadzieję, że w miarę praktycznego 

korzystania i wykorzystywania tychże środków transportu będzie na pozostałych liniach 

coraz lepiej. Dowóz uczniów również w ramach komunikacji publicznej Związku „Jedźmy 

Razem” jest realizowany i ta mnogość przystanków oraz dostępność ma nadzieję, że będzie 

coraz większa, a pewnego rodzaju uwagi, sugestie i podpowiedzi już są przedmiotem naszej 

dyskusji, również kolejne przystanki Rosochacz, Miłość, Kuźnica Nowa. Pozyskujemy 
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środki z Ładu Polskiego, jutro cztery kolejne autobusy będą wprowadzane. Czeka nas 

remont kilku przystanków i zakup systemu informatycznego. Odnośnie dwóch pozostałych 

linii: nie zachwiana jest linia Mzyki-Gnizadów-Koziegłowy-Woźniki, jeżeli jednak sytuacja 

ekonomiczna nie poprawi się, może być problem z zabezpieczeniem linii w kierunku 

Częstochowy; 

− w ramach działalności Ośrodka Kultury w czasie wakacji odbywało się wiele wydarzeń, 

spotkań , za co podziękował organizatorom i uczestnikom; 

− odbyło się spotkanie z dyrektorami jednostek organizacyjnych i dyrektorami szkół.                      

Od 1 września br. w Koziegłówkach została uruchomiona szkoła integracyjna, przez                       

co dopełniamy pełną opiekę dla dzieci z orzeczeniami. Mamy informację o realizacji zadań 

oświatowych, które tylko i wyłącznie jest liczbowe, natomiast za tym kryją się nasze 

dokonania, prace i ogromne zaangażowanie dyrektorów i nauczycieli oraz środowiska 

rodziców; 

− Gminny Program Rewitalizacji – samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy na najbliższej Sesji 

Rady Gminy i Miasta Koziegłowy będzie podejmował uchwałę w sprawie wstępnego 

przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji.  Obecnie ten dokument złożony jest                            

w Urzędzie Marszałkowskim celem akceptacji obszarów działalności w ramach Gminnego 

Programu Rewitalizacji, następnie dokument ten będzie poddany publicznej dyskusji, 

opiniowaniu, a następnie przyjęciu uchwałą. Zachęca do zapoznania się z tym dokumentem, 

który jest do wglądu w Referacie Inwestycji. Wszystkie obszary, o których Gmina i Miasto 

Koziegłowy, Państwo Radni, Państwo Sołtysi wiedzą, że są to obszary co do których 

należałoby w przyszłości podjąć zdecydowane działania wsparcia środków zewnętrznych, 

muszą być umieszczone i uwzględnione. Nie może to być więcej niż 30% powierzchni 

ludnościowej zamieszkiwanej przez Gminę i Miasto Koziegłowy; 

− w Winownie, bardzo sprawnie, mimo kilku protestów, udało się dzięki zgodzie 

mieszkańców dokonać scalenia i co jest istotne z punktu widzenia obsługi komunikacyjnej 

tychże terenów, wybudować trzy drogi o różnym standardzie, które w przyszłości będą 

potencjałem do zagospodarowania. Podziękował inicjatorom tego procesu scalania wraz                     

z całym procesem decyzyjnym, który kończy się w tym roku oddaniem i przekazaniem 

Gminie Koziegłowy scalonych dróg w dużym stopniu wyremontowanych                                        

i ukształtowanych, a mieszkańcom stwarza to nowe możliwości zagospodarowania terenów; 

− działamy bardzo aktywnie w ramach pozyskiwania środków zewnętrznych, w ramach 

„Aktywnego Malucha” złożyliśmy dodatkowy wniosek aplikacyjny i uzyskaliśmy 

dofinansowanie. Stąd również uchwalona w dniu dzisiejszym opłata za żłobek, ze względu 

na to, że Gmina i Miasto Koziegłowy skutecznie dla 43 naszych najmłodszych dzieci 

korzystających ze żłobka będzie miała dofinansowanie z programu aktywizacji 

realizowanych przez środki europejskie i Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej; 

− uczestniczyliśmy w Jubileuszu Koła Gospodyń Wiejskich w Lgocie Górnej, gdzie samorząd 

Gminy i Miasta Koziegłowy, przedstawiciele rad soleckich, kół gospodyń świętowali lecie; 

− uczestniczyliśmy w dwóch wydarzeniach dożynkowych – centralne dożynki na Jasnej Górze 

w Częstochowie organizowane jak co roku przez Ośrodek Doradztwa Rolniczego , oraz                       

w Dożynkach Powiatowych w Gminie Niegowa. Złożył podziękowania przedstawicielom 

samorządu, kół gospodyń wiejskich, nagrodzonym rolnikom za obecność i zaangażowanie; 
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− w Zaborzu znajduje się Zakład Opiekuńczo-Leczniczy, który od czasu do czasu wizytujemy, 

a taka jednostka jest bardzo potrzebna, bo służy osobom, które zmagają się z określonymi 

dolegliwościami w wieku starczym. Mogliśmy być na otwartych dniach tego Zakładu 

Opiekuńczo- Leczniczego, z którym Gmina i Miasto Koziegłowy również współpracuje; 

− zawody sportowo-pożarnicze – zawody odbyły się na stadionach w Gniazdowie                       

i w Myszkowie. Pogratulował i podziękował wszystkim jednostkom OSP z terenu Gminy                  

i Miasta Koziegłowy, które zmierzyły się na zawodach gminnych, a szczególnie naszym 

najmłodszym drużynom młodzieżowym, drużynom kobiecym i seniorom za to co pokazali. 

W ramach zawodów gminnych udział do zawodów powiatowych wywalczyły trzy nasze 

dorosłe jednostki: Winowno, Koziegłówki i Mysłów oraz Młodzieżowa Drużyna                                  

z Koziegłówek, a także drużyna kobieca z Winowna. Te drużyny reprezentowały Gminę                   

i Miasto Koziegłowy na zawodach powiatowych. Trzy pierwsze miejsca dorosłych drużyn 

zajęły nasze drużyny z Gminy i Miasta Koziegłowy. Wygrała jednostka OSP Koziegłówki, 

drugie miejsce OSP Winowno, trzecie OSP Mysłów. Cieszy się bardzo, że dziecięco-

młodzieżowa drużyna, która zmagała się z wodą w rowie 1,80 m. pokonała ten rów 

bezbłędnie, i to jest drużyna młodzieżowa z Koziegłówek. Gratulujemy tej drużynie oraz 

drużynie naszych pań z OSP Winowno. W tym roku zawody odbyły się na stadionie                          

w Myszkowie, w przyszłym roku mamy eliminacje do zawodów wojewódzkich i odbędą          

się one na boisku „Jura” Niegowa. Zwycięzcy już są zakwalifikowani i zwracamy się                        

z zaproszeniem o start w zawodach gminnych; 

− 1 września zawsze odbywa się msza polowa w Mysłowie w intencji osób bestialsko 

zamordowanych w pierwszych dniach września 1939 roku. Podziękował za to, że co roku 

społeczeństwo Mysłowa, Osieka i Koclina uczestniczy w tym wydarzeniu,za przygotowanie 

oraz obecność złożył podziękowania; 

− rozpoczęcie roku szkolnego nastąpiło uroczyście w każdej placówce Gminy i Miasta 

Koziegłowy, natomiast chcieliśmy uczestniczyć w otwarciu roku szkolnego                                      

w Koziegłówkach, gdzie powstała pierwsza klasa integracyjna. Jesteśmy ogromnie dumni, 

że możemy w takiej małej szkole przy zaangażowaniu, chęci oraz zgłoszeniom rodziców 

tychże dzieci móc otworzyć klasę pierwszą w ilości aż 19 uczniów. Mamy nadzieję,                           

że zakres wsparcia według tych warunków, które będziemy tam sukcesywnie poprawiać 

będzie przynosił spodziewane efekty; 

− spotykano się z Panem Starostą w ramach rozmów dotyczących ewentualnego wsparcia                     

nie tylko tegorocznego, za które to dziękowano, ale i przyszłorocznych budżetów. 

Podziękował Panu Markowi Kawalcowi, ale i również Pani Agacie Feret za to, że mogliśmy 

drogę Siedlec Duży ul 3 Maja, Jana Pawła II czy dzielnicę Rosochacz również przedstawić 

do ewentualnego wsparcia. Ponadto droga, o którą Pan Andrzej Szóstak zabiega wymaga 

finansowania; 

− zatwierdzenie arkuszy organizacyjnych – arkusze organizacyjne zostały przygotowane                        

i przedstawione w sposób nie budzący jakichkolwiek wątpliwości; 
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− odbył się Gminny Zarząd Straży oraz Powiatowej Straży, podziękował przedstawicielom 

Zarządu Gminnego i Powiatowego za to, że aktywnie działamy w tych dwóch formacjach. 

Wyraził nadzieję że wytyczne, ale i również pewnego rodzaju wskazania , które będą                              

w zakresie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej , Krajowego Systemu Ratowniczo-

Gaśniczego, remontów, modernizacji czy dofinansowania również będą w naszym 

widzeniu; 

− na sali sesyjnej były prace koncepcyjne, za które podziękował wszystkim Państwu Sołtysom 

oraz pracownikom, którzy działali w ramach koncepcji planu urządzeniowego dla Gminy                  

i Miasta Koziegłowy. Urząd Marszałkowski - Wydział Terenów Wiejskich przygotowuje 

dokumentację po to, aby rzeczywiście taki dokument był przyjęty; 

− wspieramy wzajemne działania organizacji pozarządowych z terenu Gminy i Miasta 

Koziegłowy - bardzo aktywnie działający Trzeci Wiek oraz Stowarzyszenie Emerytów                        

i Rencistów; 

− przyjęcie Strategii dla Obszarów Wiejskich – przygotowuje je Częstochowskie Biuro 

Geodezji, jako wydział zamiejscowy Urzędu Marszałkowskiego i za tą współpracę złożył 

podziękowania; 

− mamy nauczycieli dyplomowanych, którzy otrzymywali w tym roku akty nadania                            

w Częstochowie, gdzie mieliśmy możliwość uczestniczenia; 

− klastry energii, których gmina wraz z powiatem są założycielem – odnośnie jednego 

projektu jest już podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim, będziemy przygotowywać 

się do przetargu i specyfikacji istotnych warunków zamówienia dla budowy magazynów 

energii dla mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy. Drugi duży projekt tj. społeczeństwo 

energetyczne - nie ma jeszcze rozstrzygnięcia, ten duży wniosek na 58 mln zł jest obecnie 

procedowany przez stosowne Ministerstwo;  

− w Zespole Szkół w Koziegłowach, dzięki środkom zewnętrznym, które pozyskała Gmina                 

i Miasto Koziegłowy została otwarta strzelnica wirtualna, profesjonalnie wyposażona                      

do nauki treningowej dla dzieci starszych. Zachęcił do jej odwiedzenia i zaprosił osoby, 

które zechcą, do korzystania z treningów w strzelnicy;  

− wyraził nadzieję, że miejscowość Zabijak skutecznie osiągnie pozwolenie na budowę drogi, 

którą od 2 lat projektujemy, a jest to łącznik wzdłuż trasy DK-91; 

− w niedzielę 15 września br. jako Stowarzyszenie dla Rozwoju Gminy Koziegłowy mieliśmy 

uroczystość Juromanii i za zaangażowanie, aktywność oraz otwartość złożył podziękowania; 

− wydarzenia i sytuacje klimatyczne, które wystąpiły w miesiącu wrześniu – powódź                               

i podtopienia na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Podziękował wszystkim tym, którzy     

w jakikolwiek sposób, najpierw na miejscu pomagali sąsiadom, bliskim                                    

w zabezpieczeniu ich domostw, budynków czy częsci miejscowości. Złożył podziękowania 

dla całego Zespołu Zarządzania Kryzysowego oraz dla czternastu jednostek ochotniczych 

straży pożarnych z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy, które przez trzy dni, a w sobotę                        

i niedzielę przez całe dni i noc zmagali się z podtopieniami na naszych rzekach. Mieliśmy 

podtopienia i wylania rzeki Sarni Stok, mieliśmy lokalne podtopienia w poszczególnych 

miejscowościach, ale problem ten był niewielki w stosunku do tego co zobaczyli z Panią 

Przewodniczącą, z częścią Państwa Radnych i mieszkańcami, jadąc na ziemie południowo-

zachodnie, a byliśmy w Kłodzku, Głuchołazach, Bystrzycy Kłodzkiej oraz w innych 
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poszkodowanych przez powódź miejscowościach. Gorąco podziękował Powiatowi 

Myszkowskiemu, wszystkim jednostkom, Panu Staroście, wszystkim pracownikom Urzędu 

GiM, Ośrodkowi Pomocy Społecznej, Państwu Sołtysom i wszystkim ludziom dobrej woli, 

którzy w jakikolwiek sposób w pierwszych dniach i w pierwszych dwóch tygodniach                      

tej olbrzymiej tragedii wyłożyli swoje środki i rzeczy, które zebrano w wyjątkowej ilości. 

Wszystkim zaangażowanym w te działania złożył gorące podziękowania. Pracownicy 

Ośrodka Pomocy Społecznej i jednostek, które pomagały wiedzą jakim wielkim darem serca 

okazali się mieszkańcy Gminy i Miasta Koziegłowy oraz Powiatu Myszkowskiego.                       

Te dziesięć TIR-ów, które wyjechały, te kilkadziesiąt palet, które na tych samochodach 

przewożono, były ogromnym wsparciem. Pani Przewodnicząca Rady na pewno to też 

podkreśli, ponieważ osobiście czuwała nad tym, miejscowość Cynków we własnym zakresie 

zebrała środki, zakupiła sprzęt i wyposażenie, dowożąc na miejsce. Widzieliśmy tam łzy                  

i gorące podziękowania, wzajemną życzliwość i wsparcie. Tam, na miejscu w Bystrzycy 

Kłodzkiej pracowaliśmy wraz z piętnastoma osobami cały dzień w punkcie przyjmowania                  

i wydawania tychże darów. Wszystkim mieszkańcom Gminy i Miasta Koziegłowy oraz 

powiatu, którzy pojechali tam ze wsparciem, złożył podziękowania. Wie, że nasza kompania 

ósma pojechała do Goczałkowic Zdroju, gdzie bardzo mocno pomagała na zalanych 

terenach powodziowych. Na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy mieliśmy lokalne 

podtopienia, lokalne problemy wynikające z niedrożnych przepustów, rowów 

melioracyjnych zatkanych wjazdów lub ich braku, ale poradziliśmy sobie. Najgorszy obszar, 

który był objęty podtopieniem i powodzią jest obszar Bożego i Sarniego Stoku. Nie sposób 

pominąć wszystkich działań zapobiegawczych na Bożym i Sarnim Stoku, a to wykonywali 

pracownicy Urzędu, jednostek podległych, którym również złożył podziękowania, a między 

innymi Pan Dyrektor Polak do drugiej w nocy wraz z pracownikami i całym sprzętem 

reagował. Staraliśmy się również przygotować worki i piasek, ale to byłoby nic, gdyby                   

nie ogromne wsparcie rzeszy osób i braci strażackiej. Napisaliśmy do Pana Wojewody,                   

do Centrum Zarządzania Kryzysowego, wskazano nie tylko nasze szkody, które ta powódź                                 

i podtopienie wyrządziło w mieniu komunalnym, u osób prywatnych, ale również wskazano 

w tych pismach potrzebę kompleksowego rozwiązania dorzecza dwóch rzek: Bożego                         

i Sarniego Stoku. Obawia się, że bez rozwiązań systemowych możemy mieć takie powtórki. 

Nasze rzeki należą do zasobu Wód Polskich, były prowadzone pewne prace,                        

ale nie do końca spełniały nasze oczekiwania, niemniej jednak na tych ciekach wodnych 

mieszkańcy też przyczyniają się do podtopień. Postaramy się przyjrzeć wnioskowi, którzy 

złożyli mieszkańcy Koziegłów, aby rozważyć budowę pewnej instalacji i pewnego 

zbiornika, który by przyjmował wodę wchodzącą do Koziegłów - na gruntach Gniazdowa,          

a prowizoryczne nasze starania w poważnym stopniu zapobiegły jeszcze większym 

szkodom u naszych mieszkańców; 

− odbyło się uroczyste podsumowanie Ogólnopolskiego Konkursu Historyczno-Literackiego 

„Polskie Więźniarki w Ravensbrück. Podziękował przedstawicielom samorządu, 

Organizatorom, Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pińczycach oraz całej oprawie 

artystycznej uroczystości, która miała miejsce w Krakowie. Pogratulował wszystkim 

laureatom wspaniałych osiągnięć i pomimo tego, że w tym roku po raz pierwszy nie było już 

Pani Doktor Wandy Pułtawskiej między nami, ma nadzieję, że konkurs będzie trwał dalej; 
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− uczestniczyliśmy  w uroczystości obchodzenia urodzin 100 lat u mieszkanki Gminy i Miasta 

Koziegłowy; 

− Zespół „ Złoty Kłos”, który ma nadzieję będzie miał w różnym stopniu wsparcie , Parafia 

Koziegłówki – podpisaliśmy już umowę na realizację modernizacji tej części dla kościoła                  

w Koziegłówkach; 

− z Panią Przewodniczącą Rady, z Panem Starostą odbierano kolejny „Ład Polski”, czyli 

rewitalizację kościoła Św. Wawrzyńca w Cynkowie. Dzięki środkom „Ładu Polskiego”, 

pozyskanym przez Powiat Myszkowski również kościółek w Cynkowie jeżeli chodzi                                

o wyposażenie ruchome, ołtarzy nabiera nowego blasku; 

− Szkoła Podstawowa w Siedlcu Dużym złożyła wniosek do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska; 

− w ramach Subregionu Północnego działamy w ramach Komisji Współpracy i Partnerstwa. 

Odbyło się również takie spotkanie; 

− uczestniczyliśmy w Targach Pracy i Edukacji w Myszkowie, jeżeli chodzi o Starostwo 

Powiatowe i Powiatowy Urząd Pracy; 

− nastąpił odbiór drogi ul. 3-go Maja w Wojsławicach i drogi Rzeniszów-Wojsławice; 

− odbyło się spotkanie z firmą Żywiec Zdrój i ma nadzieję, że będziemy kontynuować dobrą 

współpracę w ramach wsparcia środowiska i potrzeb, które dedykowane są dla Sołectwa 

Rzeniszów;  

− uroczystość z okazji Dnia Edukacji Narodowej – zarówno w Przedszkolu Publicznym                       

w Koziegłowach, jak i o godz. 17,oo w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury                      

w Koziegłowach mieliśmy możliwość przywitać i złożyć podziękowania , gratulacje                         

i życzenia dla wszystkich pracowników oświaty, ale i również wysłuchać wspaniałego 

koncertu Gminnej Młodzieżowej Orkiestry Dętej oraz Pana Marcina Jajkiewicza,                            

za co podziękował; 

− w dniu wczorajszym odbyło się online spotkanie z Wojewodą Śląskim poświęcone sytuacji 

popowodziowej i ma nadzieję, że Pan Wojewoda Śląski zaszczyci swoją obecnością naszą 

Gminę; 

− w najbliższą sobotę i niedzielę odbędzie się Międzynarodowy Festiwal Pieśni Maryjnej 

Koziegłówki 2024. Zaprosił zarówno do przesłuchań, jak i do koncertu, które odbędą się                 

w Lgocie Górnej, w Koziegłówkach i w Koziegłowach. Jest to związane z zamykaniem 

projektu w ramach rewitalizacji kompleksu Kościoła Św. Antoniego; 

− kanalizacja sanitarna – wyraził nadzieję, że już bez przeszkód, bez jakichkolwiek opóźnień 

w poniedziałek nastąpi otwarcie postępowania przetargowego Lgota Nadwarcie – Lgota 

Górna i ul. powiatowa Jurajska; 

− w ramach przebudowy drogi w Koziegłówkach mieliśmy również spotkanie i przypomina                      

o możliwości przyłączania się do istniejącej kanalizacji sanitarnej w ciągu dróg gminnych                   

i powiatowych w miejscowości Koziegłówki. Jeżeli chodzi o ulicę Żarecką i Świętokrzyską  

- kanalizacja Koziegłowy ma nadzieję, że to, co nie zostało jeszcze do końca potwierdzone, 

a myśli że do końca października br. potwierdzimy, będzie realizowane tj. ogłoszone drugie 

postępowanie na remont modernizację i przebudowę drogi wojewódzkiej 789 , z tym że 

prawdopodobnie będzie to dużo większy obszar i Pan Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej również trzyma za to kciuki oraz wszyscy mieszkańcy , którzy mieszkają                   
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od Koziegłów aż do Lgoty Nadwarcia , bo prawdopodobnie ten cały odcinek będzie 

wchodził w postępowanie przetargowe. Jeżeli chodzi o drogi powiatowe, jak wszyscy 

wiemy, mamy drogę Koziegłówki-Mysłów-Osiek , budowa ciągu najdłuższego odcinka 

powiatowego wraz z przebudową całego odcinka . Wyraził nadzieję, że to nasze wzajemne 

wsparcie będzie skonsumowane. Jeżeli chodzi o drogi wojewódzkie – liczymy że przetarg 

na drogę 789 będzie w tej modyfikacji dostępny, a Zarząd Województwa Śląskiego, Pan 

Marszałek, ale i również Zarząd Dróg Wojewódzkich oraz Sejmik znajdą taką potrzebę                  

czy konieczność; 

− na DK 91 trwają remonty, przebudowy. Jest do rozwiązania temat, który mamy z Panem 

Markiem Kawalcem – zgodnie z informacjami, które nas zaniepokoiły, mamy ograniczenie 

dostępności do skrzyżowania w Siedlcu Małym. Zorganizujemy jak najszybciej spotkanie                

z Zamawiającym, z Inwestorem, oraz z Wykonawcą i ma nadzieję, ze przełoży się to na 

korektę tego wniosku; 

− obwodnica Koziegłów i Gniazdowa – posiada dwa tomy dokumentacji, z którą Państwo 

Radni zostali zapoznani we wtorek. Obwodnica staje się faktem, czas realizacji tego zadania 

to lata 2025 – 2027; 

− jak wszyscy z pewnością zauważają sytuacja, która jest w kraju, w Europie i w świecie jest 

dosyć niepokojąca i dynamiczna, musimy być czujni i reagować w miarę naszych 

możliwości i to realizujemy; 

− Gminno-Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej otrzymał dofinansowanie na projekt Wsparcia 

Usług Społecznych w Gminie i Mieście Koziegłowy, kwota dofinansowania to ponad                      

960 tys. zł. Będzie możliwość zagospodarowania części senioralnej Gminy i Miasta 

Koziegłowy, powstanie Klub Seniora, który będzie doposażony i będzie realizował                            

to zadanie od października aż do kwietnia 2026 r. Będzie podawana taka informacja, 

będziemy zapraszać, a będzie to doskonała forma wsparcia dla osób starszych; 

− aktywizacja, integracja - Centrum Integracji Społecznej otrzymało program na realizację 

zadania i te 2.200.000 zł., które będą realizowali przez okres od września br. do grudnia             

2026 r. przełoży się na aktywizację osób uczestniczących w Centrum Integracji Społecznej. 

Jako samorząd dołożyliśmy niewielkie środki wsparcia na działalność warsztatu 

pocztowego. Złożył podziękowania, ponieważ tym sposobem osoby bezrobotne, działające 

w ramach CIS będą miały możliwość realizacji tegoż zadania; 

− magazyn Ochotniczej Straży Pożarnej w Koziegłowach pełnił rolę magazynu powiatowego, 

przez kilka dni druhny i druhowie wraz z pracownikami Gminno-Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej, Zespołu Usług Komunalnych, wolontariuszy, ale i również nasze 

Liceum w Koziegłowach przyjmowało i sortowało dary płynące z całego powiatu 

Myszkowskiego. Zebrano bardzo duże ilości darów, w efekcie tych działań sześć 

ciężarówek, dwa busy i jeden star, łącznie ponad 200 palet, ruszyło do powodzian na Dolny 

Śląsk. Myśli, że Pani Przewodnicząca Rady dopełni te podziękowania. Jeżeli chodzi o nasze 

lokalne podtopienia, to rzeczywiście w stosunku do obszarów objętych powodzią były bez 

skali porównania, niemniej jednak dla ośmiu rodzin w obrębie Koziegłów, gdzie doszło                  

do wylania rzeki Sarni Stok uzyskaliśmy dofinansowanie z budżetu państwa w kwocie                       

po 8 tys. dla rodziny; 
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− bon energetyczny, który rekompensuje wzrost opłat za energię elektryczną  - przyjęliśmy 

1201 wniosków , które są w fazie rozpatrywania przez Ośrodek Pomocy Społecznej; 

− Gmina i Miasto Koziegłowy, podobnie jak w roku minionym przystępuje do udziału                         

w ramach „Szlachetnej Paczki”, która odbędzie się 14-15 grudnia br. Jeżeli Państwo Sołtysi 

mają rodziny czy osoby, którym należałoby taką paczkę przygotować, bardzo prosi                           

o kontakt z Gminno-Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Koziegłowach. 

 

         Ad. pkt 18 

 

Na wstępie Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się zwłaszcza do nowo wybranych 

Państwa Sołtysów wyjaśniając, że obrady Rady Gminy i Miasta przebiegają sprawnie, ponieważ 

na wspólnych posiedzeniach komisji szczegółowo omawiana jest tematyka sesyjna, ostatnio                  

we wtorek posiedzenie wspólne trwało kilka godzin i Radni do Sesji są przygotowani. Jeżeli                                  

ze strony Państwa Sołtysów byłyby jakieś zapytania, to mogą je zgłaszać do Przewodniczącej 

czy do Radnego ze swojego terenu, a bardzo chętnie udzielą odpowiedzi.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk podziękowała wszystkim 

mieszkańcom naszej Gminy, od najmniejszych miejscowości do największych, wszystkim 

strażakom, wszystkim indywidualnym darczyńcom, wszystkim kołom gospodyń wiejskich                  

oraz organizacjom, Państwu Sołtysom oraz Radom Sołeckim oraz wszystkim tym, którzy wzięli 

udział w akcji pomocy dla powodzian. W szczególny sposób podziękowała mieszkańcom 

Cynkowa za bardzo duży wkład w kierunku niesienia pomocy, którzy w ciągu dwóch dni zebrali 

prawie 20.000 zł. i udzielono wsparcia dla zaprzyjaźnionej Gminy Głuchołazy. Wraz z Panem 

Burmistrzem odwiedzili w ubiegłym roku Głuchołazy i widzieli piękne, zadbane miasto,                           

a po powodzi zobaczyli rozmiar tragedii, Głuchołaz praktycznie nie ma. W kontakcie z Gminą 

Głuchołazy zakupiono potrzebny sprzęt jak osuszacze, karchery do mycia, kołdry, koce śpiwory. 

Podziękowała Panu Prezesowi i Firmie Jurroff, która udostępniła samochód i te dary bezpłatnie 

do Głuchołaz zawieziono. Otrzymała podziękowania od Rady i Pana Burmistrza Głuchołaz. 

Oprócz darów zawiezionych z miejscowości Cynków były również zawiezione przez Pana 

Burmistrza dary od mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy oraz z całego powiatu 

myszkowskiego, o czym informował Pan Burmistrz. Również prywatni przedsiębiorcy: firmy 

Sokpol, Żywiec Zdrój, Jurajska, Firma Pana Luli byli bardzo zaangażowani. Złożyła 

podziękowania dla wszystkich, którzy przyczynili się do tego, by pomóc powodzianom.                           

Jest ogromnie wdzięczna i jeszcze raz serdecznie podziękowała wszystkim za udzieloną pomoc. 

        

               Następnie Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

 

     W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 8 sierpnia 2024 r. podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji, 

-    praca nad materiałami sesyjnymi. 

 



 19   

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

 

− wniosek o nadanie drodze bezimiennej nr 950 ( łącznik ulicy Siewierskiej z ulicą Sosnową) 

w Pińczycach nazwy „ ulica Kominiarska.” Pismo zostało przekazane Kierownikowi 

Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy i Miasta Koziegłowy, celem rozpatrzenia 

zgodnie z procedurą związaną z nadawaniem nazw ulic; 

− w dniu 4 października br. do Urzędu Gminy i Miasta Koziegłowy wpłynęła petycja 

mieszkańców Rzeniszowa skierowana do Pana Burmistrza oraz Rady Gminy i Miasta                       

o odrzucenie wniosku Lasów Państwowych Nadleśnictwa Siewierz o zmianę w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego w związku z planowaną inwestycją budowy farmy 

wodorowej na terenie Rzeniszowa i nie wprowadzanie zmian  w dotychczasowym planie 

zagospodarowania przestrzennego. Petycja była przedmiotem obrad na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady w dniu 15 października br., a w dniu dzisiejszym uchwała. 

 

Do Przewodniczącej Rady wpłynęły pisma: 

 

− interpelacja Radnego Pana Bartłomieja Grzybka dotycząca postawienia znaku drogowego 

B-5  na ul. 3-go Maja w Koziegłowach. Interpelacja została przekazana Panu Burmistrzowi 

celem rozpatrzenia według właściwości. Odpowiedź została udzielona pismem z dnia     

26.09.2024r. W dniu 11.10. 2024 r. Pan Bartłomiej Grzybek złożył załącznik do interpelacji. 

Pismo zostało przekazane Panu Burmistrzowi; 

− pismo mieszkańca Gminy Koziegłowy  informujące, że do Prokuratury Rejonowej                           

w  Myszkowie oraz do Prokuratury Okręgowej w Częstochowie zostały przesłane wnioski                 

o wszczęcie postępowań przygotowawczych dotyczących wypadku córki. Wnioski zostały 

opracowane na podstawie dokumentów sygnowanych przez Państwową Inspekcje Pracy. 

 

Do wiadomości Rady wpłynęły pisma: 

 

− pismo Starostwa Powiatowego w Myszkowie  o zajęcie stanowiska w sprawie 

współfinansowania zadania pod nazwą „Poprawa bezpieczeństwa niechronionych 

uczestników ruchu w powiecie myszkowskim – Budowa ścieżki pieszo-rowerowej                          

od DW 789 Koziegłówki – Mysłów-Osiek w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 

S – Etap I”. Podstawą zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Koziegłowy jest zawarte 

porozumienie z dnia 23.01.2019 r.  pomiędzy Powiatem Myszkowskim, a gminami z terenu 

Powiatu Myszkowskiego. Wysokość współfinansowania wynosi 365.500 zł. 

− pismo Starostwa Powiatowego w Myszkowie o zabezpieczenie w budżecie Gminy kwoty                

w wysokości 893.277,53 zł stanowiącej 50% wkładu własnego inwestycji pn. Budowa 

ścieżki pieszo-rowerowej od DW 789 Koziegłówki-Mysłów- Osiek w ramach rozbudowy 

drogi powiatowej nr 3801S. Podstawą wniosku o zabezpieczenie środków jest porozumienie 

z dnia 23.01.2019 r. zawarte pomiędzy Powiatem Myszkowskim a gminami z terenu 

Powiatu Myszkowskiego ; 
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− pismo Zarządu Kółka Rolniczego w Pińczycach o rozpoczęcie procedury prac 

planistycznych – przeznaczenie nieruchomości na cele przemysłowo-usługowe,  w związku 

z tym, że Kółko Rolnicze podjęło działania zmierzające do powstania farmy fotowoltaicznej 

na całej powierzchni działek (  4,44 ha); 

− pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej w Lgocie Górnej o sfinansowanie zadaszonej wiaty z 

podbudową na terenie placu szkolnego, która stanowić będzie miejsce do prowadzenia zajęć 

na świeżym powietrzu; 

− pismo OSP Rzeniszów o wsparcie oraz pomoc w uzyskaniu nowego średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego. 

 

        Ad. pkt 19 
 

        Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 20 
 

   W wolnych wnioskach zabierali głos: 

 

− Radny Pan Bartłomiej Grzybek podziękował wszystkim mieszkańcom, którzy pomogli 

osobom pokrzywdzonym przez powódź, wymienił Panią, która udziela się w każdej akcji 

charytatywnej organizowanej w naszej Gminie oraz sama takich akcji charytatywnych 

bardzo dużo organizuje, jest to Pani Teresa Dyrda. Podziękował również dwom panom, 

którzy poświęcili swój czas, jeden Pan cały czas stał na Rynku i zbierał dary dla ludzi 

poszkodowanych a jest to Pan Tadeusz Święciak oraz Pan Wojciech Bąk; 

 

− Radny Pan Damian Cesarz poinformował, że mailował z Generalną Dyrekcją Dróg                          

i Autostrad w sprawie oświetlenia pulsacyjnego w Winownie, które wymaga korekty.                      

W związku z tym, że zbliża się okres jesienno-zimowy, jeżeli chodzi o przystanki                     

na DK-91 odesłali go do Burmistrza. Nie oczekuje odpowiedzi, ale prosi o interwencję w tej 

sprawie; 

 

− Radny Pan Artur Kciuk poinformował, że 31 lipca br. jednostka OSP Lgota Górna złożyła 

prośbę o dofinansowanie 15.000 zł na remont i do tej pory jest cisza, chciałby więc Panią 

Przewodniczącą zapytać jakie jest stanowisko, czy została rozpatrzona i jak została 

rozpatrzona ta prośba; 

 

− Pani Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że skoro pismo zostało złożone, widocznie na dzień 

dzisiejszy nie mieliśmy takich środków, by można było jednostce takie środki przeznaczyć. 

Nadmieniła, że w ubiegłym roku, gdy Lgota Górna potrzebowała środki , bo były tam 

przeprowadzane inwestycje, te pieniądze były przekierowywane i jednostka otrzymała je na 

pewno. Na dzień dzisiejszy są pozostałe jednostki, które również potrzebują wsparcia 

finansowego i sukcesywnie, w miarę możliwości naszego budżetu każda jednostka takie 

pieniądze otrzymuje, po kolei. To nie jest tak, że jednostka jest jedna i możemy 

dofinansowywać co roku; 
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− Pani Grażyna Sitek podkreśliła, że w dniu dzisiejszym została podjęta bardzo ważna 

uchwała w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Rzeniszów i powstania tam farmy fotowoltaicznej. Pod petycją, którą złożyła Pani Sołtys,                                 

a którą również podpisała , było 157 podpisów mieszkańców wyrażających swoje obawy. 

Zwróciła się z prośbą do Pani Przewodniczącej Rady oraz do Pana Burmistrza aby,                        

zanim zostaną rozpoczęte prace planistyczne, zabrać osoby które mieszkają najbliżej 

planowanej inwestycji na Słowację , gdzie już odbywa się produkcja zielonego wodoru ,                 

by zobaczyli  na czym to polega. Być może wodór będzie przyszłością, ale mieszkańcy są     

za ograniczeniem przemysłu. Proponuje więc, aby najbliższych sąsiadów oraz 

zainteresowanych Radnych na taki wyjazd zabrać; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że taką wolę wyraża Nadleśnictwo Siewierz i taki wyjazd                            

z pewnością zostanie zorganizowany; 

− Pani Przewodnicząca Rady dodała, że osoby najbardziej zainteresowane powinny to ustalić 

z Panem Burmistrzem. 

 

        Ad. pkt 21 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady piątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja. 

 

 

 

 

 

 

 

 


